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GEMEENTERAADSFRACTIE BORNEM 

 

 

      Bornem, 29 januari 2018 
 
 
Ter attentie van de voorzitter van de gemeenteraad van Bornem 
 
 
Onderwerp: Gemeenteraad dd. 06/02/2018 – indiening aanvullend agendapunt 
 
 
Geachte voorzitter, 
 
 
Betreft: Aflossingsplan KSV Bornem 
 
 
Tijdens de gemeenteraad van oktober werd de gemeentelijke waarborg voor de uitstaande schulden 
van voetbalclub KSV Bornem door een wisselmeerderheid goedgekeurd. Ondertussen zijn we al meer 
dan 3 maanden verder en beweegt er van alles in de club: nieuwe voorzitter, nieuwe spelers en 
nieuwe ambities.  
 
Zoals in de gemeenteraadsbeslissing bepaald, zouden de gemeenteraadsleden, en zo bij uitbreiding 
alle Bornemnaars, elke 3 maanden een overzicht krijgen van het afbetalingsplan van KSV Bornem. 
 
Hoe ver staan we momenteel in het afbetalingsplan voor dit seizoen? 
 
Mogen wij u verzoeken deze vraag toe te voegen aan de agenda van de volgende gemeenteraad? 
 
Namens de N-VA fractie, 
Hoogachtend, 
 

 
Kristof Joos 
Fractievoorzitter N-VA 
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